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ROMÂNIA 

JUDEŢUL VASLUI 

      CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI HUŞI 

       735100 – Huşi, Judeţul Vaslui, str. 1 Decembrie, nr. 9 

      tel. 0235 - 480009 / fax  0235 - 480126 

     web : www.primariahusi.ro 

e-mail : primar@primariahusi.ro  

  

PROCES VERBAL 

         Încheiat astăzi  28 iunie 2023 în cadrul  ședinței  ordinare  a Consiliului Local al 

municipiului Huşi, convocată conform Dispoziţiei primarului  municipiului Huşi nr.893 

din 22.06.2023 

 

 

         Conform Dispoziţiei primarului municipiului Huşi nr.893 din 22.06.2023 a fost 

convocat   în  ședință ordinară  Consiliul  Local al municipiului Huşi pentru data de  28 iunie 

2023, ora  15,00. 

          Lucrările ședinței  s-au  desfășurat  la sediul Primăriei Municipiului Huși . 

           La şedinţa participă:  viceprimarul  al  municipiului Husi – jr.Ciupilan Valeriu Ioan  

(foloseste  o platforma online de videconferinta), jr.Jalbă Corina-Roxana  – consilier juridic 

in cadrul Comp.juridic din Primaria municipiului Husi. 

          Ca invitaţi  la şedinţa participă: ing.Ailenei Marius – arhitect sef, ec.Safta Trofin – 

director executiv  Directia Economica, jr.Irina Filote - șef Birou Administrație Publică 

Locală, ec.Sirghe Aurora- sef Birou Managementul Proiectelor Europene, ing.Tartian Nelu, 

ing.Mircea Claudiu – Comp.Administrarea domeniului public si privat, d-na Catargiu Liliana 

– administrator public, d-l Boeru  Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi.  

          La ședința CL Husi din  28 iunie 2023   a participat reprez.  presa locală. 

          Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin afişare pe  site-ul instituţiei , în data de  

22.06.2023  a  Dispoziţiei nr.893 din 22.06.2023. 

         Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi face prezența constatând că din totalul de 19 consilieri în funcție: 

• sunt prezenţi la şedinţa un număr de  17 consilieri locali, din care 2(doi) consilieri 

locali (domnul Ciupilan Valeriu Ioan,  d-l Romila Claudiu ) sunt   prezenti la 

sedinta   folosind o platforma online de videconferinta 

• 1 consilier   local    lipseste  motivat( d-l Aghiorghiesei Costel); 

• 1 consilier   local  lipseste  nemotivat(d-l Filip Cosmin Adrian)*. 

 

          Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi Se constată că şedinţa este legal constituită. 

 

          Preşedinte de şedinţa pentru o perioada de 3 luni de zile (luna mai 2023,  luna  iunie 2023  , 
luna iulie 2023  ) a fost ales  doamna consilier local MATEI GABRIELA. 
 

         Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi: Pentru inceput  supun aprobarii : 

1. Procesul-verbal  încheiat  în cadrul  şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

municipiului Huși din  data de  25 mai  2023. 

 

 

__________________________ 

*consilier local Filip Cosmin Adrian – vezi pg.nr.6 din pv.sed.CL 28.06.2023 

http://www.primariahusi.ro/
mailto:primar@primariahusi.ro
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         Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi întreabă dacă sunt modificări sau completări de adus în conţinutul  

procesului  verbal  încheiat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local al municipiului 

Huși din  25 mai 2023 ?Nefiind nici un fel de obiectiuni sau completari,  supune  la vot 

continutul procesului  verbal încheiat  în cadrul  ședinței  ordinare  a Consiliului Local al 

municipiului Huși  din  25 mai  2023. 

          Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi : Cine este  pentru), împotrivă ),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea 

mainii”.     

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  absent motivat 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat* 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

         Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi: Procesul  verbal încheiat în cadrul ședinței  ordinare a Consiliului 

Local al municipiului Huși din   25 mai   2023  a fost adoptat  cu 17  voturi pentru). 

 

         Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi Rog pe doamna consilier Matei Gabriela , președinte de ședință, să preia 

conducerea ședinței! 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Buna ziua!  Ordinea de zi 

v-a fost comunicata,  sedinta   de  astazi  28 iunie 2023   are inscrise  pe ordinea de zi  un 

numar de 9 puncte, punctul “Diverse”.De asemenea exista un numar de 3(trei) proiecte de 

hotarare propuse suplimentar : 
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         I.Proiect de hotarare nr. 264 din 22.06.2023 privind aprobarea Documentației de 

avizare a lucrărilor de intervenții  si a indicatorilor tehnico-economici  pentru obiectivul de 

investitii „Renovarea energetică moderată a clădirii  Grădinița cu program prelungit nr.10, 

Huși” in vederea implementării proiectului  nr. C5-B2.1.a-1572   accesat în cadrul Planului 

Național de Redresare și Reziliență, apelul de proiecte PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1, 

Componenta 5 - Valul Renovării – initiator primarul municipiului Husi. 

         II.Proiect de hotarare nr. 265 din 22.06.2023 privind aprobarea casarii  obiectelor  de 

inventar pe anul 2022  preluate de S.C. ECOSALUBRIZARE PREST S.R.L.  HUSI  in baza 

contractului de delegare a gestiunii serviciilor de salubrizare  prin concesiune  nr. 9598 din 

01.04.2011 – initiator primarul municipiului Husi. 

          III.Proiect de hotarare nr. 266 din 23.06.2023 privind  însuşirea de către Consiliul 

Local al municipiului Huși a modificării inventarului bunurilor care aparţin domeniului 

public al municipiului Huşi , insusit prin Hotararea Consiliului Local al Municipiului Husi 

nr.21 din 12.04.2001  – initiator primarul municipiului Husi. 
          Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Matei Gabriela :Supun la vot ordinea de zi  

completata cu cele 3(trei) proiecte de hotarare inscrise suplimentar, retragerea de pe ordinea 

de zi a  pct.nr.3.PH.nr.263 din 20.06.2023, pct.nr.7.PH.nr. 261 din 16.06.2023. 

 Cine este  pentru),  împotrivă) , abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.         

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  absent motivat 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  

X 
foloseste 
platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat* 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

          Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Matei Gabriela : Ordinea de zi completată, 

retragerea a 2(doua) proiecte de hotarare (pct.nr.3.PH.nr.263 din 20.06.2023, pct.nr.7.PH.nr. 

261 din 16.06.2023)  a fost aprobata  cu  17 voturi pentru), 
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    Ordinea de zi are urmatorul continut :  

 

1. Adoptarea procesului-verbal al şedinţei ordinare  a Consiliului Local al municipiului 

Huși din data de 25 mai 2023. 

 

2. Proiect de hotărâre nr.262 din 16.06.2023 privind aprobarea trecerii din domeniul 

public  în domeniul privat al municipiului Huși a Strandului Recea, din cadrul zonei de 

agrement Recea – iniţiator primarul  municipiului Huşi. 

 

3. Proiect de hotarare nr.263 din 20.06.2023 privind modificarea si completarea 

inventarului bunurilor care aparțin domeniului privat al municipiului Huși, județul 

Vaslui – iniţiator primarul  municipiului Huşi.-retras de pe ordinea de zi. 

 

4. Proiect de hotărâre nr.260 din 14.06.2023 privind aprobarea apartamentării 

imobilelor situate în municipiul Huși, Sos.Husi-Stanilesti, nr.9, 9B, 9C, bloc ANL 

1,3,4, jud.Vaslui, numere cadastrale 76041 -C1; 76040-C1; 76042-C1 în 103 unități 

individuale – iniţiator primarul  municipiului Huşi. 

 

5. Proiect de hotărâre nr.256 din 12.06.2023 privind prelungirea duratei contractului de 

închiriere nr. 62 din 03.01.2017 incheiat cu I.I. Berbecaru Viorica, pentru terenul in 

suprafata de 8,0 mp, situate in  intravilanul municipiului Husi, apartinand domeniului 

privat al municipiului Husi, la intersectia strazii General Teleman cu strada Lt.Aviator 

Mitache – iniţiator primarul  municipiului Huşi. 

 

6. Proiect de hotărâre nr.257 din 13.06.2023 privind aprobarea  concesionării   prin 

licitaţie publică a terenului în suprafaţă de  300  mp, aparţinând domeniului privat al 

municipiului Huşi, aflat în proprietatea municipiului Huşi , situat pe strada General 

Dabija Neculai,  nr.1D – iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

7. Proiect de hotărâre nr.261 din 16.06.2023 privind aprobarea concesionării directe a 

unei  suprafeţe de teren de 103 mp, aparţinând domeniului privat al municipiului Huşi, 

situată în municipiul Huşi, strada  Luceafarul, nr.2A - iniţiator primarul municipiului 

Huşi.- retras de pe ordinea de zi. 

 

8. Proiect de hotărâre nr.259 din 13.06.2023 privind  închirierea  garsonierei  situată în 

municipiul Huşi, strada 1 Decembrie, nr.45, bl.9, sc.D, parter, ap.1, catre dnul Iftene 

Viorel - iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

9. Proiect de hotărâre nr.258 din 13.06.2023 privind  aprobarea  vânzării 

apartamentului  situat în  municipiul Huşi,   Aleea Stadionului, nr.2, bl.18, sc.D, et.2, 

ap.72, aflat in proprietatea municipiului Huși, către  Lupascu Maria, actualul  chiriaş - 

iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

       10.I.Proiect de hotarare nr. 264 din 22.06.2023 privind aprobarea Documentației de 

avizare a lucrărilor de intervenții  si a indicatorilor tehnico-economici  pentru obiectivul de 

investitii „Renovarea energetică moderată a clădirii  Grădinița cu program prelungit nr.10, 

Huși” in vederea implementării proiectului  nr. C5-B2.1.a-1572   accesat în cadrul Planului 

Național de Redresare și Reziliență, apelul de proiecte PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1, 

Componenta 5 - Valul Renovării – initiator primarul municipiului Husi. 
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       11.II.Proiect de hotarare nr. 265 din 22.06.2023 privind aprobarea casarii  obiectelor  

de inventar pe anul 2022  preluate de S.C. ECOSALUBRIZARE PREST S.R.L. – HUSI  in 

baza contractului de delegare a gestiunii serviciilor de salubrizare  prin concesiune  nr. 9598 

din 01.04.2011 – initiator primarul municipiului Husi. 

 

      12.III.Proiect de hotarare nr. 266 din 23.06.2023 privind  însuşirea de către Consiliul 

Local al municipiului Huși a modificării inventarului bunurilor care aparţin domeniului 

public al municipiului Huşi , insusit prin Hotararea Consiliului Local al Municipiului Husi 

nr.21 din 12.04.2001  – initiator primarul municipiului Husi. 

 

13.Diverse. 

 

Se trece la discutarea pe puncte a ordinei de zi : 

 

1. Adoptarea procesului-verbal al şedinţei ordinare  a Consiliului Local al municipiului 

Huși din data de 25 mai  2023. 

                              *A fost adoptat cu 17  voturi pentru). 

 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela solicita comisiilor  de 

specialitate sa prezinte avizele pentru proiectele de hotarare inscrise/inscrise suplimentar pe 

ordinea de zi a sedintei CL din  28 iunie 2023, daca se poate?!   

          Domnul consilier Focia Alexandru  :  Din partea Comisiei  juridică şi de disciplină, 

pentru administraţie publică  locală, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi 

libertăţilor cetăţeneşti -  exista avize favorabile pentru toate proiectele de hotarare. 

          Domnul consilier Popa Cristinel : Din partea Comisiei  de studii, prognoze şi programe 

economico-sociale, buget, finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ -  exista avize 

favorabile pentru toate proiectele de hotarare. 

           Domnul consilier Popa Cristinel : Din partea Comisiei  pentru învăţământ, 

culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie socială, protecţia copilului, familie –  

exista avize favorabile pentru toate proiectele de hotarare. 

           Domnul consilier Iacob Ioan  : Din partea Comisiei  pentru amenajarea teritoriului şi 

urbanism, administrarea domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor 

publice, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – exista avize favorabile pentru 

toate proiectele de hotarare.        

          Domnul consilier Matei Ionel: Din partea Comisiei  pentru agricultură, cadastru, fond 

funciar, protecţia mediului înconjurător –  exista avize favorabile pentru toate proiectele de 

hotarare. 

            Doamna consilier Patrașcu Luiza  : Din partea Comisiei  de comunicare, integrare 

europeana, relatii cu alte consilii locale sau organisme similare, relatii externe - exista aviz 

favorabil pentru  proiectul de hotarare nr.264 din 22.06.2023 - inscris suplimentar pe 

ordinea de zi a sed.CL. 

 

2. Proiect de hotărâre nr.262 din 16.06.2023 privind aprobarea trecerii din 

domeniul public  în domeniul privat al municipiului Huși a Strandului Recea, din 

cadrul zonei de agrement Recea – iniţiator primarul  municipiului Huşi. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  

avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   
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• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

•  Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului 

public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la 

acest proiect de hotarare?        

              Domnul viceprimar   al  municipiului Husi – jr.Ciupilan Valeriu Ioan (foloseste  o 

platforma online de videconferinta): La acest proiect de hotarare, din Art.1 sa fie scos  

“pe perioada derularii proiectului “Construirea unui teatru de vara in zona Recea”,cod 

SMIS 153167.” Art.1 va avea urmatorul continut” Se aprobă  trecerea din domeniul public  

în domeniul privat al municipiului Huși  a  Strandului Recea, in suprafata de 11885 mp 

si o valoare de 269.616,34  lei.” 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela: Da, alte discutii daca mai 

sunt ? 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Imi dati voie? 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela :Da! 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Era una din observatiile pe care vroiam sa le fac si 

eu, nu se poate trece din domeniul public in domeniul privat pentru o anumita perioada. Alte 

observatii pe care as vrea sa le mai fac in legatura cu acest proiect, trecerea din domeniul 

public in domeniul privat este necesara pentru a se realiza „Teatru de vara”, da? Este cineva 

care poate sa ne dea mai multe detalii ? Pentru  „Teatru de vara” sunt necesari 926 de metri. 

Nu mi se pare in regula, pentru a putea construi acest teatru de vara de 926 de metri patrati, sa 

facem trecerea in domeniul privat al unei suprafete 11885 mp. Eu cred ca era necesar, in 

primul rand, sa se faca o dezmembrare pentru acea suprafata pentru care era nevoie pentru 

„Teatru de vara”, si doar acea suprafata sa fie trecuta din domeniul  public in domeniul privat. 

Numai acei 926 mp trebuiau sa fie trecuti din domeniul public in domeniul privat. 

 

❖ Intra in sala de sedinta domnul consilier local Filip Cosmin Adrian.Sunt prezenti la 

sedinta un numar de 18 consilieri locali. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Sigur ca, sunt cateva discutii si pe marginea 

referatului de aprobare care are pe langa foarte multe greseli gramaticale, pe care nu vreau sa 

le corectez, dar are si multe greseli de exprimare, cum ar fi „ intrucat acest teren de 11885 mp 

este la dispozitie pentru realizarea proiectului”. Parca nu e in limba română. Ar fi trebuit sa 

fie putin mai atenti si ca „trebuie pus la dispozitie pentru realizarea proiectului”. Prin urmare, 

eu si colegii mei o sa „ne abținem” de la votarea acestui proiect, pentru  ca asa cum am spus, 

suprafata de 11885 mp nu este necesara in totalitate pentru realizarea acestui proiect. 

          Domnul ing.Ailenei Marius - arhitect sef: Eu ca sa fac dezmembrare, rezultau   

2 numere cadastrale. ADR-ul nu ne-a permis sa facem aceasta dezmembrare, nu pot sa existe 

2 numere cadastrale. 

           Doamna ec.Sirghe Aurora- sef Birou Managementul Proiectelor Europene: Nu pot sa 

existe 2 numere cadastrale, trebuie sa fie pastrat numarul cadastral de la  inceputul 

proiectului. 
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          Domnul ing.Ailenei Marius - arhitect sef : Am predat tot terenul de 11885 mp pentru 

derularea acestui proiect, ca sa fac dezmembrare, nu pot sa fac aceasta dezmembrare pentru 

ca rezulta 2 numere cadastrale, numarul cadastral este cel cu care am predat terenul la ADR. 

ADR-ul nu ne-a permis sa facem dezmembrare. Daca se schimba numarul cadastral, „s-a 

terminat” cu proiectul „Teatru de vara”. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Trebuie sa treceti tot terenul in domeniul privat? 

          Domnul ing.Ailenei Marius - arhitect sef : Alta solutie nu avem. 

          Domnul Boeru  Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Daca 

terenul initial era mai mic ca suprafata , era alta situatie. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Nu era mai bine daca acest teren era aici, in 

Centru? 

          Domnul Boeru  Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Este o 

parere subiectiva. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Nu este o parere subiectiva, va rog, domnule 

Boeru, noi stim ca in Husi exista o suprafata de “1300 si ceva” de metri patrati  in  Centrul 

orasului. 

         Domnul Boeru  Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Unde? 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Era mentionat la pct.nr.3 care a fost retras de 

pe ordinea de zi. Este un teren de 1378 mp , care cred ca s-ar fi pretat exact, nu in balariile 

acelea, unde nu se face dezinsectie impotriva țânțarilor in Husi, asteptam sa vina toamna,o sa 

se faca dezinsectie acolo unde sunt balarii? 

         Domnul Boeru  Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: O sa se 

faca, doamna Popa, acolo o sa fie un Teatru de vara, o sa fie foarte ingrijit, o sa vedeti! Sa va 

spun o chestiune,da? 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Ia spuneti!? 

          Domnul Boeru  Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Terenul la 

care faceti referire se afla in spatele terenului doamnei Rotariu, da? 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Da. 

          Domnul Boeru  Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Vi se pare 

ca acolo sunt cai de acces astfel incat sa faci evenimente publice? Nu se poate face parcare, 

este o singura strada acolo. 

        Domnul consilier Corjinschi Alexandru Ioan : Sunt si blocuri in apropiere, eu stau prin 

zona aceea. 

          Domnul Boeru  Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: In acea 

zona exista  o scoala, o gradinita. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Noi totdeauna am facut observatia asta, ca locatia 

este mult prea departe de oras, si ca trebuia gasita o locatie mai in centrul orasului, acuma 

chiar nu mai avem ce face. 

           Domnul Boeru  Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Sa stiti ca 

la final se va incadra foarte bine in zona aceea, va fi o zona foarte bine populata , foarte bine 

ingrijita.  

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Sa inteleg ca nu mai avem incotro si trebuie sa 

trecem toata suprafata de teren din public in privat?! 

          Domnul ing.Ailenei Marius - arhitect sef : Trebuie sa existe numai un numar cadastral. 

          Doamna ec.Sirghe Aurora- sef Birou Managementul Proiectelor Europene: Dupa ce se 

finalizeaza proiectul, apoi se poate face dezmembrarea cu toata suprafata ocupata  si cu tot ce 

s-a  realizat acolo. Dar pana la finalizarea proiectului trebuie sa pastram numarul cadastral. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Ramane in domeniul privat in continuare? 

          Doamna ec.Sirghe Aurora- sef Birou Managementul Proiectelor Europene:Dupa 

finalizarea proiectului, restul terenului poate reveni inapoi in domeniul public. 
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            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre modificat cu amendamentul propus de domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan-

viceprimarul municipiului Husi  ( din Art.1 sa fie scos “pe perioada derularii proiectului 

“Construirea unui teatru de vara in zona Recea”,cod SMIS 153167.” Art.1 va avea 

urmatorul continut : ”Se aprobă  trecerea din domeniul public  în domeniul privat al 

municipiului Huși  a  Strandului Recea, in suprafata de 11885 mp si o valoare de 

269.616,34  lei.)Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea 

mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  absent motivat 

2.  Bobârnat Radu - - X 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

4.  Cocuz Adrian - - X 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela - - X 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta - - X 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

         Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana  – consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi:Hotărârea  a fost adoptată  cu 13 voturi pentru), 5 abtinere) – consilieri 

locali:  Bobârnat Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, Rotariu 

Nicoleta. 

 

3. Proiect de hotarare nr.263 din 20.06.2023 privind modificarea si completarea 

inventarului bunurilor care aparțin domeniului privat al municipiului Huși, 

județul Vaslui – iniţiator primarul  municipiului Huşi.-retras de pe ordinea de zi  

4. Proiect de hotărâre nr.260 din 14.06.2023 privind aprobarea apartamentării 

imobilelor situate în municipiul Huși, Sos.Husi-Stanilesti, nr.9, 9B, 9C, bloc ANL 

1,3,4, jud.Vaslui, numere cadastrale 76041 -C1; 76040-C1; 76042-C1 în 103 

unități individuale – iniţiator primarul  municipiului Huşi. 
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          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  

avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

•  Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului 

public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

• Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, 

protecţie socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt , trecem la vot.  

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre in forma prezentata de initiator.Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  absent motivat 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

         Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana  – consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi: Hotărârea  a fost adoptată  cu 18 voturi pentru). 
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5. Proiect de hotărâre nr.256 din 12.06.2023 privind prelungirea duratei 

contractului de închiriere nr. 62 din 03.01.2017 incheiat cu I.I. Berbecaru Viorica, 

pentru terenul in suprafata de 8,0 mp, situate in  intravilanul municipiului Husi, 

apartinand domeniului privat al municipiului Husi, la intersectia strazii General 

Teleman cu strada Lt.Aviator Mitache – iniţiator primarul  municipiului Huşi. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  

avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

•  Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului 

public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

•  Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, 

protecţie socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre in forma prezentata de initiator.Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  absent motivat 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 
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18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

         Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana  – consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi: Hotărârea  a fost adoptată  cu 18 voturi pentru). 

6. Proiect de hotărâre nr.257 din 13.06.2023 privind aprobarea  concesionării   prin 

licitaţie publică a terenului în suprafaţă de  300  mp, aparţinând domeniului 

privat al municipiului Huşi, aflat în proprietatea municipiului Huşi , situat pe 

strada General Dabija Neculai,  nr.1D – iniţiator primarul municipiului Huşi. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  

avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

•  Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului 

public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

• Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la 

acest proiect de hotarare? Va rog sa faceti  propuneri in vederea completarii Comisiei de 

evaluare a ofertelor. 

          Domnul consilier Popa Cristinel : Trebuie 3 membri titulari si 3 membri supleanti. 

Formuleaza urmatoarele propuneri: 

• Preşedinte :  Toma Cătălina Tania – consilier  local ; 

• Membri :  Focia Alexandru  – consilier  local ;  

                   Matei Gabriela   – consilier  local ; 

• Membri supleanți :  

✓ Matei Ionel - consilier  local ; 

✓ Corjinschi Ioan Alexandru - consilier  local; 

✓ Patrașcu Luiza - consilier  local. 

Domnul consilier Țocu Cătălin:   Se pot face propuneri de la  partide  diferite? 

            Domnul consilier Popa Cristinel: Astea sunt propunerile mele , dvs.puteti face alte 

propuneri. 

            Domnul Boeru  Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Poate nu 

aveti disponibiliatea sa participati, domnule consilier, nu mi-as permite sa propun pe 

altcineva in nume personal. 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Daca nu mai sunt alte 

propuneri, supun la vot propunerile formulate de domnul consilier Popa Cristinel, in vederea 

completarii Comisiei de evaluare a ofertelor. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? 

Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  absent motivat 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 
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4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian 
nu si-a exprimat votul,  

nu se afla in sala de sedinta 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana  – consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi: Propunerile au  fost  aprobate  cu 17 voturi pentru).Domnul 

consilier Filip Cosmin Adrian nu si-a exprimat votul, nu se afla in sala de sedinta.               

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre completat ( propunerile aprobate in vederea completarii componentei  Comisiei de 

evaluare a ofertelor).Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul exprimat prin 

“ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  absent motivat 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 
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16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

         Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana  – consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi: Hotărârea completată   a fost adoptată  cu 18 voturi pentru). 

7. Proiect de hotărâre nr.261 din 16.06.2023 privind aprobarea concesionării directe 

a unei  suprafeţe de teren de 103 mp, aparţinând domeniului privat al 

municipiului Huşi, situată în municipiul Huşi, strada  Luceafarul, nr.2A - 

iniţiator primarul municipiului Huşi. retras de pe ordinea de zi 

 

8. Proiect de hotărâre nr.259 din 13.06.2023 privind  închirierea  garsonierei  situată 

în municipiul Huşi, strada 1 Decembrie, nr.45, bl.9, sc.D, parter, ap.1, catre dnul 

Iftene Viorel - iniţiator primarul municipiului Huşi. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  

avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

•  Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului 

public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

• Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, 

protecţie socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre in forma prezentata de initiator.Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  absent motivat 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 
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11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

         Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana  – consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi: Hotărârea  a fost adoptată  cu 18 voturi pentru). 

9. Proiect de hotărâre nr.258 din 13.06.2023 privind  aprobarea  vânzării 

apartamentului  situat în  municipiul Huşi,   Aleea Stadionului, nr.2, bl.18, sc.D, 

et.2, ap.72, aflat in proprietatea municipiului Huși, către  Lupascu Maria, 

actualul  chiriaş - iniţiator primarul municipiului Huşi. 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  

avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

•  Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului 

public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre in forma prezentata de initiator.Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  absent motivat 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 
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10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

         Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana  – consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi: Hotărârea  a fost adoptată  cu 18 voturi pentru). 

            10.I.Proiect de hotarare nr. 264 din 22.06.2023 (inscris suplimentar pe ordinea de 

zi a sed.CL din 28.06.2023) privind aprobarea Documentației de avizare a lucrărilor de 

intervenții si a indicatorilor tehnico-economici  pentru obiectivul de investitii 

„Renovarea energetică moderată a clădirii  Grădinița cu program prelungit nr.10, 

Huși” in vederea implementării proiectului  nr. C5-B2.1.a-1572   accesat în cadrul 

Planului Național de Redresare și Reziliență, apelul de proiecte 

PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1, Componenta 5 - Valul Renovării – initiator primarul 

municipiului Husi. 

 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  

avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

•  Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului 

public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre in forma prezentata de initiator.Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”.       

            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  absent motivat 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X 

foloseste 

platforma  
- - 
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online de 
videoconferinta 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

         Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana  – consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi: Hotărârea  a fost adoptată  cu 18 voturi pentru). 

        11.II.Proiect de hotarare nr. 265 din 22.06.2023(inscris suplimentar pe ordinea de zi 

a sed.CL din 28.06.2023)  privind aprobarea casarii  obiectelor  de inventar pe anul 2022  

preluate de S.C. ECOSALUBRIZARE PREST S.R.L. – HUSI  in baza contractului de 

delegare a gestiunii serviciilor de salubrizare  prin concesiune  nr. 9598 din 01.04.2011 – 

initiator primarul municipiului Husi. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  

avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

•  Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului 

public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre in forma prezentata de initiator.Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  absent motivat 

2.  Bobârnat Radu X - - 
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3.  Ciupilan Valeriu Ioan  

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

         Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana  – consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi: Hotărârea  a fost adoptată  cu 18 voturi pentru). 

            12.III.Proiect de hotarare nr. 266 din 23.06.2023 (inscris suplimentar pe ordinea de 

zi a sed.CL din 28.06.2023) privind  însuşirea de către Consiliul Local al municipiului 

Huși a modificării inventarului bunurilor care aparţin domeniului public al 

municipiului Huşi , insusit prin Hotararea Consiliului Local al Municipiului Husi nr.21 

din 12.04.2001  – initiator primarul municipiului Husi. 

 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  

avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

•  Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului 

public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre in forma prezentata de initiator.Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 
Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  absent motivat 
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2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

         Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana  – consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi: Hotărârea  a fost adoptată  cu 18 voturi pentru). 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Va multumim! 

12.Diverse. 

        Domnul consilier Țocu Cătălin: Doamna presedinte, daca imi permiteti, am si eu trei 

chestiuni punctuale, daca se poate?! 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:Da, am si eu 2 chestiuni, daca imi permiteti, dupa   

domnul consilier Țocu . 

            Domnul consilier Țocu Cătălin: “Foarte repede, nu vreau sa va retin, astazi am 

constatat in mediul on-line,  domnul prof.Clit a ridicat o problema, problema expunerii unui 

bust,  achizitionat de colegul nostru, domnul Boeru Sergiu, bustul lui Eminescu. Domnul 

prof.Clit punea problema acolo, critic la adresa administratiei publice locale, incluzand aici si 

consilierii, si aparatul primarului, legat de lipsa de implicare in a gasi un loc pentru acel bust. 

Ma bucura aceasta initiativa  a domnului Boeru Sergiu, dar nu am aflat despre o astfel de 

initiativa , nu am aflat despre solicitare, intreb daca exista o solicitare de a se monta acest 

bust a lui Eminescu, caruia nu i-am dat curs?” 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela :A existat o astfel de 

discutie…. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Dar nu in mediul consiliului local? 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela :Nu, nu in interiorul 

consiliului local, am avut astfel de discutii cu colegii….. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin:Colegii PSD. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : PSD, da….. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin:Colegii PSD, nu s-a discutat in consiliul local!? 
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           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : ….in consiliul local nu a 

avut loc o astfel de discutie, dar am discutat in sensul de a ne hotara. 

           Domnul consilier Țocu Cătălin: Haideti sa aducem discutia si in Consiliul Local, ar fi 

bine ca aceste discutii sa fie publice. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Nu au fost discutii publice. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: “Cred ca si dvs.,cea mai mare parte dintre dvs., ati citit 

acele comentarii din spatele mesajului postarii domnului prof.Clit, pe care eu il respect 

nețărmurit. Dar nu este corect, dumealui nu avea informatia daca s-ar fi solicitat sau nu s-ar fi 

solicitat, dar a spus consiliul local, consilierii care, a avut o exprimare mai nefericita din 

punctul meu de vedere.Trebuie sa stie toata lumea ce se intampla, inca o data, este laudabila 

initiativa domnului Boeru , dar…..”  

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Avand in vedere ca in 

orasul nostru traieste “cel mai mare eminescolog” al tarii noastre, cu siguranta se va realiza, 

sper ca lucrurile sa se aseze. 

           Domnul consilier Țocu Cătălin: “Eu consider ca aceasta initiativa trebuia facuta 

publica.“ Bun , al doilea aspect, desele intreruperi ale furnizarii de utilitati, apa, energie 

electrica, lucruri semnalate de toti cetatenii din toate cartierele. Haideti, sa vedem ce se 

intampla, sa luam masurile care se impun, daca trebuie sanctionate niste persoane care nu-si 

fac treaba, hai sa o si facem!” 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Nu trebuie sa plecam de la 

premisa  ca trebuie sanctionate niste persoane, nu se intampla ceva in mod intentionat, pur si 

simplu se lucreaza intr-o multine de zone din oras, chiar centrale. Stau in zona centr si m-am 

trezit de multe ori fara apa, dar asta datorita lucrarilor care se fac in zona. 

           Domnul consilier Țocu Cătălin: Si eu am patit acelasi lucru, nu am avut apa nici azi 

dimineata, nici ieri. 

         Domnul consilier Corjinschi Alexandru Ioan: Se lucreaza si pe str.Ana Ipatescu, am 

vazut eu ieri, erau foarte multe masini si interveneau. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Pe varianta era ieri o teava 

sparta, se lucra  si in zona aceea. 

           Domnul consilier Țocu Cătălin: Ar trebui sa facem publice lucrurile acestea, sa se dea 

niste explicatii oamenilor. 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Dar s-a anuntat public. 

           Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Astazi cu 

siguranta s-a anuntat. 

           Domnul consilier Țocu Cătălin: “Oamenii sunt foarte nemultumiti de acele 

“comunicate de prost gust” ale celor de la Aquavas SA, care suna agramat, care suna prost, 

neinformat!” 

            Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Haideti, 

sa-l invitam pe domnul Branici Gigi  de la Aquavas SA, la urmatoarea sedinta a CL Husi, 

poate dumnealui ne poate explica mai in amanunt care este situatia din teren. 

           Domnul consilier Țocu Cătălin: “Sunt de acord, sa vina sa ne prezinte acele aspecte, sa 

putem lua niste masuri. Dupa aceea, al treilea aspect, si ultimul, mai sunt si altele dar le lasam 

pentru o alta sedinta, sa-si expuna problemele si domnul Bobârnat, exista un haos in traficul 

din Husi, nu are nici o legatura cu primarul, nu are nici o legatura cu consiliul local, dar noi 

cei de aici trebuie sa facem ceva, si va spun si in calitate de membru al Comisiei de circulatie, 

sunt critici la adresa membrilor acestei comisii , i-am sesizat domnului primar cateva aspecte, 

am sa o fac si in scris, si domnul Cocuz face parte din Comisia de circulatie, dumnealui este 

foarte multumit ca este astazi apa pe masa , daca se discuta, cu siguranta se remediaza niste 

aspecte, dar efectiv nu mai putem circula, dar daca nu luam grabnic niste masuri, de exemplu, 

in zona Stadionului exista un singur sens, nici nu se poate circula, am asistat cu tristete la 

niste lucruri impardonabile, adica doua coloane de masini s-au intersectat, nu ca s-au 
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intersectat, dar pur si simplu soferii din primele masini s-au luat la bataie. Asta s-a intamplat 

acum 2 saptamani. De asta, nu stiu, mai trebuie facut ceva, largite drumurile , sensuri unice, 

neaparat in zona aceea trebuie sensuri unice. Sunt lucruri care sunt simplu de facut, dar iata 

printr-o „interventie minora” in zona  Casei  de Cultura, s-a fluidizat  traficul, si oamenii au 

unde parca acuma, cu niste interventii care nu costa nu stiu cat, nu am vazut devizul, dar 

avand in vedere activitatea nostra curenta de acolo, in zona Judecatoriei Husi, am vazut zilnic 

ce se intampla de vreo doua saptamani, si am vazut, iarasi am constatat, ca se pot indrepta 

lucruri cu consecinte favorabile. Cu eforturi mici, si financiare, si umane, si materiale, de tot 

felul. Va multumesc!” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Imi permiteti acuma !? 

         Domnul  Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Numai o 

secunda, sa-i pot raspunde si eu domnului consilier Țocu!   

         Domnul consilier Bobârnat Radu:Da. 

        Domnul  Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: „Legat de 

bustul poetului Mihai Eminescu, la care facea referire domnul prof.Clit, de care trebuie sa ne 

bucuram si sa-l stimam ca-l avem langa noi in orasul nostru, legat de aceasta situatie, este 

foarte bine ca mi-a ridicat mingea la fileu, ne-a ridicat-o tuturor, intr-adevar pozitionarea lui 

intr-un oras nu este doar de a alege un loc , pentru ca daca acest bust va fi pozitionat in  

preajma unui monument arhitectural, ar avea nevoie de un proiect care sa treaca prin Comisia 

de cultura, are nevoie de un studiu destul de elaborat, dar putem gasi si o alta varianta dincolo 

de ce s-a dorit prima data, eu personal cand am donat acest bust, am avut o prima discutie cu 

domnul prof.Codreanu si am inteles de la dumnealui ca si-ar fi dorit sa fie pozitionat in fața 

Casei de Cultura, ca si parere personala.Dincolo de asta, este laudabila preocuparea domnului 

profesor, va rog sa va intalniti, sa avem discutii si cu doamna director de la Casa de Cultura, 

in acest sens, si sa gasim alaturi de un proiectant posibil , o solutie cat mai optima! 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Si Asociatia dvs. a avut la 

un moment dat, o initiativa de acest fel…… 

          Domnul  Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Bustul 

exista. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela :….de realizare a unui bust si 

montarea  acestuia aici in fața Clubului Elevilor. 

          Domnul  Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: „Bustul a 

fost realizat de catre domnul Chihaescu, un sculptor de la Bucuresti, si a fost facut dupa 

masca mortuara a lui Mihai Eminescu, sper sa fie montat  unde trebuie, si sa bucure oamenii, 

ne-am gandit ca fiind  in fața Casei de Cultura, o sa bucure oamenii care trec pe acolo, si nu 

numai, elevi care trec de la Liceul Cuza Voda, de la Colegiul Agricol. Legat de al doilea 

aspect, de problemele de circulatie, cred ca trebuie sa fim toti foarte realisti, in aceasta 

Comisie de circulatie mai exista si alti factori de decizie cum ar fi: Politia nationala, Politia 

locala, cu siguranta ca sa gasim o solutie cat mai buna, trebuie convocati membrii acestei 

Comisii de circulatie, sa existe  toti factorii de decizie astfel incat  sa se identifice problemele 

si sa se vina cu solutii, trebuie puse semne de circulatie, si trebuie monitorizat traficul care in 

ultimii  ani s-a schimbat , s-a schimbat foarte mult, asta este realitatea. S-au facut tot felul de 

strazi, si in Dric.3, strazi lungi, strazi late, unde lumea circula, parcheaza, s.a.m.d. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Va multumim!Da, domnule 

consilier Bobârnat!? 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „Profit de faptul ca sedinta de astazi a fost ceva mai 

scurta, un sfert de ora, nu mi se pare normal sa plecam acasa dupa un sfert de ora, nu este 

corect sa luam 700-800 lei indemnizatie fara de dezbatem nimic astazi...... 

         Domnul consilier Focia Alexandru : „Dvs. credeti ca luam acesti bani numai pentru 

sedinta de astazi, mai avem discutii in comisiile de specialitate, mai sunt si alte lucruri, nu ? 
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          Domnul consilier Bobârnat Radu:...da, asa este, ideea este in felul urmator,ma bucur ca 

domnul primar nu este astazi aici, pentru ca altfel sedinta ar fi fost mult mai agitata,cand 

suntem fara el, sedinta este mai asezata, mai constructiva, si pot genera idei si solutii. Pe de 

alta parte imi pare rau ca nu stiu daca o sa fie cineva pregatit sa-mi raspunda...... 

           Domnul  Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Cineva 

care sa va raspunda. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:...la intrebarile pe care vroiam sa le pun, dar ma 

bazez pe faptul ca domnul Boeru este destul de informat, doamna Catargiu care este aici, 

doamna director executiv care pe linia  dumneai cunoaste foarte bine probleme, si sper sa 

obtin niste informatii. Prima problema ar fi legata de reprezentarea in adunarile publice, 

atunci cand sunt sarbatori oficiale, a fost Ziua Tricolorului, nu am fost anuntati noi consilierii 

cand se organizeaza, la ce ora, s.a.m.d.” 

           Domnul consilier Focia Alexandru : In fiecare an s-a organizat. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Trebuia sa stim noi consilierii ? 

           Domnul consilier Focia Alexandru : Am spus ca in fiecare an  s-a organizat. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: „Da, in fiecare an se organizeaza, dar noi nu stim 

ora, nu stim unde, nu stim cand, intr-o traditie buna anterioara eram sunati la telefon si ni se 

spunea ca la „ora cutare” se organizeaza in Piata Tricolorului . Ajungem in situatia destul de 

ridicola,spun eu, ca sa fim numai cativa oameni acolo. Cadem in derizoriu cu asemenea 

chestiuni daca noi nu stim, nu suntem informati, cand si cum se organizeaza. Mai avem si alte 

probleme de rezolvat, ne ma scapa un asemenea aspect dar eu zic ca Primaria este datoare, 

asa cum  facea si inainte, sa ne anunte pe noi consilierii, ca se organizeaza la o anumita ora, 

intr-o anumita locatie, un eveniment. Al doilea, Cinematograful Dacia, o sa spun la fiecare 

sedinta si o sa intreb cand si cum , cand se face receptia!? Astept ca la fiecare interpelare sa 

mi se spuna ce demersuri s-au facut in sensul asta, unde-i problema, si din ce cauza nu se da 

in folosinta? Trei, am facut o solicitare sa fie convocati la sedinta Consiliului Local doua 

persoane, „personalitati locale”, ca sa zic asa, domnul Popa Bogdan – managerul Spitalului 

Municipal Husi , pentru ca sunt si in spatiul public, in media, dar husenii se intreaba tot mai 

mult ce se intampla la Spitalul Municipal Husi, mai ales ca au fost niste controale, iar aceste 

controale au dovedit ca ceea ce sustineam eu, si se sustinea in media, referitor la lipsa 

medicamentelor si a reactivilor, sunt chestiuni reale. Spitalul a fost amendat, si vreau sa vad 

cine este vinovat, din ce cauza s-a ajuns la aceasta situatie, si ce se face pentru remedierea  

acestei situatii!? De asemenea, am solicitat sa fie chemat domnul Cehan Mihai – managerul 

Clubului Sportiv Municipal Husi, ca sa vedem la aproape un an de zile de la infiintarea 

acestui club, ce s-a facut, ce se face cu banii care sunt investiti in acest club ? Nu am vazut de 

1 Iunie, un cros al copiilor, ceva organizat, un sport de masa, nu s-a vazut, nu s-a mediat!?” 

          Domnul consilier Focia Alexandru : A fost pe Stadionul Municipal, a fost, au participat 

copiii de la mai multe gradinite, au fost sute de copii. 

           Domnul  Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Astept sa 

terminati ce aveti de spus si apoi o sa va raspund. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: „Eu cred, dar asta este convingerea mea, ca domnul 

Cehan Mihai sta acolo sa ia banii. Nu face nimic concret, nu asta a fost scopul pentru care noi 

am infiintat acest club, ca sa ia el banii si cativa altii in jurul lui.Poate ne spuneti ceva legat si 

de iluminatul public, pentru ca constat o gramada de disfunctionalitati ale acestui serviciu, si 

poate imi spuneti ce masuri de iau in legatura cu iluminatul public, daca se remediaza sau nu 

problemele care au aparut!? Cam atat, deocamdata!” 

            Domnul  Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Pot sa 

raspund? 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela: Numai putin, o completare 

interesanta, apropo de obiectia domnului consilier  Bobârnat, referitor la aceste evenimente 

care se organizeaza la noi in  oras in fiecare an,  eu propun sa realizam impreuna un calendar, 
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cand facem agenda ca pentru fiecare inceput de an, sa realizam un calendar, ca sa stim ,  sa 

stim tot timpul cand este Festivalul Iei, cand sunt evenimente, sa fie toata lumea pregatita 

pentru evenimentele de peste an, programarea concediilor, in functie de activitatile care exista 

si la care trebuie sa fim prezenti, cumva fac parte din responsabilitatile noastre, dar 

aproximativ putem sa facem. 

             Domnul  Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: 

Festivalul Iei, daca tot ati dat ca si exemplu,  nu tine doar de noi. Nu putem stabili la 01 

ianuarie  ca acesta sa fie pe data de 20 iunie, pentru ca sunt si alti factori implicati, de la 

Vaslui, de la Bîrlad, poate si din alte zone. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela: Sunt si sarbatori religioase, 

cum sunt Sânzienele, date care se pot stabili, putem face un calendar cu evenimentele de 

peste an. 

            Domnul  Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Sa existe 

o agenda mai bine pusa la punct cu astfel de evenimente de peste an. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela: Da, cu evenimentele de 

peste an, si apoi o sa fim cu totii foarte bine informati. 

            Domnul  Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: „Primul 

punct, legat de „zilele publice”, intr-adevar trebuie sa fim cu totii, mai ales ca exista o 

preocupare ca sa fie cat mai frumos , cu participarea cat mai multor persoane, trebuie sa ne 

ajute si domnii de la presa,  sa fie transmis  mai din timp momentul in care aceste evenimente 

au loc. Dincolo de asta, eu particip de peste 10 ani la orice eveniment care are loc in Husi, 

mi-am dezvoltat o preocupare proprie a mea in acest sens, este bine sa corelam cele 2 lucruri 

astfel incat lumea sa participe in numar cat mai mare . Sa stiti ca la Ziua Tricolorului nu au 

fost chiar putine persoane, domnule Bobârnat, eu am participat acolo, trecatorii de pe ambele 

parti s-au oprit si au asistat la eveniment.” 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: „Am vazut o poza cu 5 oameni acolo, printre care si 

dvs., nu stiu in ce calitate ati fost dvs. acolo, banuiesc ca ati fost delegat de domnul primar, 

nu ?” 

            Domnul  Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: „Am fost 

delegat de catre domnul primar, dar am participat si in calitate de cetatean preocupat de ce se 

intampla in orasul nostru.” 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:”Acolo erau numai oficialitatile!” 

            Domnul  Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: „Va 

deranjeaza intr-o vreo maniera ca am fost acolo?” 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:” Vroiam sa stiu daca ati fost delegat de catre 

domnul primar?!”. 

             Domnul  Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: „Am fost 

delegat de domnul primar, bineinteles!” 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:”Fara esarfa?!”. 

            Domnul  Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: „Am fost 

delegat , fara esarfa. Nu pot sa port eu esarfa in nici o situatie”. 

             Domnul consilier Bobârnat Radu:”Am glumit”. 

             Domnul  Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: „Legat 

de Cinematograful Dacia , eu de-a lungul timpului in care s-au  desfasurat lucrarile, am fost 

de foarte multe ori acolo si am luat legatura cu orice inginer care s-a ocupat sau care se ocupa 

de lucrare. Vreau sa va anunt ca la sfarsitul lunii trecute a fost parcursa o faza determinanta 

ce tine de instalatiile electrice, au venit cei de la Inspectoratul de Stat in Constructii si au 

realizat ca totul este in ordine, am inteles ca este programat, ori pentru sfarsitul acestei luni, 

ori pentru  inceputul lunii iulie, faza determinanta pentru instalatii termice si sanitare,da, dupa 

care se va demara procedura de receptie a lucrarii. Vreau sa va aduc la cunostinta ca totul este 

pus la punct din punct de vedere tehnic, estetic, toate sunt montate.” 
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          Domnul consilier Bobârnat Radu: Era vorba de o problema legata de acoperis. 

          Domnul  Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: „O sa va 

spun si despre asta, m-am interesat, am fost acolo, m-am si urcat pe acoperis dupa aceasta 

problema, a fost doar o nefericita intamplare cauzata de 2 aspecte. Pana in toamna trecuta, in 

vecinatatea Cinematografului au fost niste plopi foarte inalti, de 2 ori mai inalti decat 

cinematograful, de-a lungul timpului au cazut frunze, dupa ce acel acoperis a fost realizat „la 

gata”, a fost realizat cam de la inceput, ca sa aveti idee. De asemenea, unii dintre locatarii 

blocului , poate din greseala, mai arunca cate ceva.” 

           Domnul consilier Focia Alexandru : Mai scapa cate ceva. 

           Domnul  Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi:Da, mai 

scapa cate ceva. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:”Nu este o problema legata de proiectare sau 

altceva?!” 

           Domnul  Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: „Nu este 

legat de proiectare, eu am si un filmulet pe telefon, imediat dupa curatarea acelor rigole, si 

guri de scurgere, am vrut sa vad daca apa curata curge intr-o maniera normala. Va asigur ca 

asa de intampla, a fost o intamplare de s-au adunat frunze, si cateva bucati de haine,care la un 

vant au cazut in gol si apa le-a dus pe rigola spre punctul de scurgere.” 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:Am inteles! „La sedinta urmatoarea pot sa va intreb 

in ce stadiu ne aflam, la sedinta din iulie, despre cand va fi facuta receptia   

Cinematografului ? 

           Domnul  Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: „Puteti 

oricand sa ma intrebati. Da, chiar va invit sa mergeti sa vedeti cu ochii dvs., va invit pe 

oricare dintre dvs., ca asa este si firesc, daca intr-adevar va preocupa aceasta chestiune!?” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: „Dar cand se va face receptia, o sa ne invitati, nu ?” 

           Domnul  Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: „Cu 

siguranta, mi se pare cat se poate de firesc! Legat de Clubul  Sportiv si de domnul Popa 

Bogdan, ati spus? 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Da. 

           Doamna ing.Catargiu Liliana-Ecaterina - administrator public Primaria Municipiului 

Husi: Ati facut o solicitare saptamana trecuta, asta, parca!? 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Luni. 

           Domnul  Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi:Luni, 

saptamana asta, da? 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Luni, saptamana asta, da. 

           Doamna ing.Catargiu Liliana-Ecaterina - administrator public Primaria Municipiului 

Husi: S-a transmis catre cele 2 persoane, solicitarea dvs., domnule consilier Bobârnat. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Am facut scris, dar de ea am vorbit in sedinta 

trecuta, solicitarea verbala am facut-o la sedinta trecuta. 

            Doamna ing.Catargiu Liliana-Ecaterina - administrator public Primaria Municipiului 

Husi: In aceeasi zi, dupa ce dvs. ati facut  solicitarea, s-a transmis catre cei doi, exista 

justificare,domnul Cehan a fost inscris de vineri ( sapt.trecuta), la un curs la Iasi, incepand de 

astazi. 

            Domnul  Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi:Legat de 

manifestarile publice, este impreuna cu domnul Nastase de la Politia Locala, este o instruire 

legata de cum trebuie sa se desfasoare  aceste intalniri.  

            Doamna ing.Catargiu Liliana-Ecaterina - administrator public Primaria Municipiului 

Husi: Domnul dr.Popa Bogdan – managerul Spitalului Municipal Husi, astazi la ora 13,00 

avea sedinta de consiliu judetean, si raspunde ca in limita in care se va termina la timp, el v-a 

putea ajunge la sedinta , iar in caz contrar, va solicita reprogramarea discutiilor . 
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           Domnul consilier Bobârnat Radu: Pentru sedinta urmatoare. Atunci insist cu cererea 

mea pentru sedinta urmatoarea pentru amandoi. 

            Doamna ing.Catargiu Liliana-Ecaterina - administrator public Primaria Municipiului 

Husi: O sa le transmit. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Legat de iluminatul public, ce puteti sa ne spuneti? 

           Doamna ing.Catargiu Liliana-Ecaterina - administrator public Primaria Municipiului 

Husi: Nu stiu la ce va referiti ? 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Ma refer la faptul ca sunt disfunctionalitati, 

intreruperi, in diferite zone, legat de functionarea serviciului acesta. Nu aveti informatii in 

legatura cu acest aspect? 

           Doamna ing.Catargiu Liliana-Ecaterina - administrator public Primaria Municipiului 

Husi: Nu am informatii, eu ma uit ca si persoana fizica, de cate ori se intrerupe curentul la 

casa sau la apartament. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu, eu vorbesc de iluminatul public,de 

disfunctionalitatile din cadrul acestui serviciu. 

           Doamna ing.Catargiu Liliana-Ecaterina - administrator public Primaria Municipiului 

Husi: Am intrebat, exista, au avarii , in momentul in care vor sa remedieze defectiunile, va 

dati seama, intrerup pe zone, pana revin la faza initiala, ei fac anumite manevre, iar dvs. acasa 

o sa vedeti ca porneste cateva secunde, zeci de secunde, apoi se intrerupe, pana localizeaza 

defectiunea. 

          Domnul  Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Aceste 

intreruperi frecvente nu sunt neaparat cauzate de iluminatul public. Din cate am inteles, dvs. 

ati facut remarca la iluminatul public, ca are multe deficiente. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Da, deficiente la iluminatul public. 

          Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Majoritatea 

sunt legate de becurile care se ard, intra  in scurt, se repara, se remediaza,s.a.m.d. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Eu vorbesc de zone intregi in care nu functioneaza 

iluminatul public. De foarte multe ori, zona asta de pe A.I.Cuza pana la Lukoil, de foarte 

multe ori . 

             Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Mai sunt 

si alte zone, dar de fiecare data ne-am implicat si am incercat sa rezolvam  situatia. 

             Doamna ing.Catargiu Liliana-Ecaterina - administrator public Primaria Municipiului 

Husi: Ati observat ca iluminatul public , becurile ardeau ziua in amiaza-mare . 

             Domnul consilier Bobârnat Radu: Da. 

             Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Asta se 

intampla in cazul remedierilor, sa se  constate unde este este defectiunea. Sa va spun, noi 

semnalam dimineata ca este o defectiune intr-o anumita zona, ca aseara nu a mers becul,ei 

vin ziua, in timpul zilei sa remedieze situatia, sau portiunea respectiva stradala, vin ca sa vada 

ce anume nu functioneaza, ca sa masoare, trebuie sa aprinda instalatia pe acea  portiune. Este 

o chestiune absolut logica, nimeni nu risipeste banul public aprinzand ziua becurile pe strazi. 

            Domnul consilier Țocu Cătălin: Avem o problema majora, pe care o stim cu totii, nu 

stim care este cauza, dar problema exista. 

            Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Nu este 

numai o singura cauza, nu putem spune ca nu merge numai dintr-o cauza, sunt un cumul de 

cauze. 

            Domnul consilier Țocu Cătălin : De exemplu, 2 nopti nu a functionat, 2 nopti nu a 

functionat iluminatul public pe str.Dobrina, apoi nu functioneaza pe  Dric, exista o rotatie a 

situatiilor, este clar ca undeva este o problema, am mai adus-o odata in discutie, o sa o mai 

aducem. 

            Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Cand ati 

mai adus-o dvs. in discutie, domnule consilier? 
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            Domnul consilier Țocu Cătălin: Cred ca undeva acum vreo 2 luni in urma, am ridicat 

problema defectiunilor la iluminatul public, tot aici in sedinta CL. 

             Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Eu pot sa 

va spun ca, personal am o preocupare zilnica pentru remedierea acestor situatii. 

             Domnul consilier Țocu Cătălin: Nu trebuie sa existe numai o preocupare zilnica, 

trebuie sa existe si remedierea, si atunci mi s-a raspuns, tot tu mi-ai raspuns ca “firma de 

mentenanta”, este o firma de mentenanta care va intervene.Care este firma de mentenanta? 

               Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Nu stiu 

care este firma. 

             Domnul consilier Bobârnat Radu: Mai am o chestiune de interes general, public. 

Cativa cetateni mi-au sesizat urmatoarea situatie, locuiesc pe str.Cherimbach, aceasta strada 

apare ca fiind asfaltata..... 

             Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Asta este 

un mit. 

             Domnul consilier Bobârnat Radu:...in documentele lor, asa mi-au spus. 

             Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi:In care 

documentele lor? 

             Domnul consilier Bobârnat Radu: In documentele celor de la „Gaz”. 

             Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Nu exista 

asa ceva. Este cineva de la Tehnic aici in sala? 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Eu va semnalez problema, si urmeaza sa o 

discutam. 

            Domnul consilier  Corjinschi Ioan Alexandru: Strada Cherimbach pleaca de sus de pe 

str.Stefan cel Mare. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Deci, str. Cherimbach incepe de sus de pe str.Stefan 

cel Mare, coboara jos spre str.Octav Hagiu,trece de pod, si singura parte  asfaltata este cea de 

sus de la str.Stefan cel Mare, pana la pod, dincolo nu este asfaltata. Cei de la “Gaz” spun ca 

in documente….. 

            Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Ce 

inseamna in documente? 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Asta spun  cetatenii in adresele catre ei. 

             Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Eu cred 

ca asta este un mit. 

             Domnul consilier Bobârnat Radu: „Eu as vrea sa va rog sa-mi spuneti daca strada 

Cherimbach este  asfaltata toata, conform documentelor.?!” 

             Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: „Pot sa 

va spun ca este prinsa intr-un viitor proiect foarte curand. Nu as vrea sa ma arunc sa va spun 

in ce proiect anume, nu stiu cu exactitate, sunt mai multe proiecte in  derulare legat de  

asfaltatul strazilor, dar este cu siguranta prinsa.” 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: „Raspunsul acesta as vrea sa-l primesc si oficial, 

sa-l arăt oamenilor care mi-au semnat aceasta problema.” 

            Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Cu 

siguranta nu este asfaltata str.Cherimbach, dar..... 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Partea de sus este asfaltata. 

           Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi:.....partea 

de sus, care coboara de la str.Stefan cel Mare, pana „in cot”, este evident ca este asfaltata. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Dincolo de pod, acolo este problema. 

            Domnul consilier Țocu Cătălin: Imi permiteti, sa ma intorc la discutiile legate de 

Clubul Sportiv Municipal Husi , am rugamintea sa-i transmiteti domnului Cehan Mihai , sa 

intocmeasca  Raportul de activitate solicitat, iar daca nu o va face …… 
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             Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Ne-a 

asigurat, nu este cazul. 

              Domnul consilier Țocu Cătălin:….nu.nu, daca nu o va face, noi ceilalti membri ai 

consiliului local, eu imi voi face propriul raport de activitate si imi voi exprima si punctul de 

vedere legat de ceea ce se intampla acolo. Clar ca se intampla si lucruri bune….. 

              Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Vizibile, 

legat si de administrarea Stadionului, de administrarea Salii de sport, si de numarul copiilor 

care vin sa  faca sport pe Stadion. 

              Domnul consilier Țocu Cătălin:….asa este, exista si lucruri bune, dar exista si lucruri 

mai putin bune,  care pot fi corectate, cum am mai spus.Insa, l-am rugat pe domnul Cehan  

sa-mi prezinte o serie de documente legate de activitatea , sunt angajati ai Clubului, care unii 

….. 

            Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Asta ati 

facut-o la penultima sedinta a CA. 

             Domnul consilier Țocu Cătălin:….am cerut si copie dupa procesele verbale ale 

sedintelor, unde vad ca sunt puse la indoiala cuvintele mele in mai multe situatii. 

             Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Aveti 

cumva o chestiune de genul acesta? Eu sunt coleg cu domnul Țocu, si nu sunt de acord, ca 

sunt puse la indoiala. Totul este foarte transparent, domnul Țocu este lasat de fiecare data  

sa-si exprime punctul de vedere, este ascultat, deseori analizat, punctul sau de vedere….. 

            Domnul consilier Țocu Cătălin: In intelepciunea sa. 

             Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Si in 

intelepciunea altor colegi, bineinteles, doar nu suntem unici. 

             Domnul consilier Țocu Cătălin: Nu suntem unici,asta zic si eu, pentru ca 

comunicarea  cu domnul Cehan , in special in ceea ce ma priveste, probabil tot eu sunt 

vinovat si de data asta….. 

             Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Pot sa fie 

si ratiuni pur personale. 

             Domnul consilier Țocu Cătălin: Dvs. stiti ce gandeste domnul Cehan? 

             Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Stiu ca 

intotdeauna v-a respectat punctul dvs. de vedere. 

             Domnul consilier Țocu Cătălin: L-am rugat pe domnul Cehan Mihai , nu am primit 

nici un raspuns, l-am rugat sa ne permita….. 

             Domnul consilier Popa Cristinel : Nu inteleg de ce vorbim in lipsa domnului Cehan? 

In conditiile in care , in sedinta urmatoare de CL, dumnealui va veni si va prezenta raportul 

de activitate. 

             Domnul consilier Țocu Cătălin: Dar acest aspect nu-l intereseaza numai pe domnul 

Cehan. 

              Domnul consilier Popa Cristinel : Vad ca vorbim despre domnul Cehan. 

              Domnul consilier Focia Alexandru: Ar fi fost bine sa fie si dumnealui aici. 

              Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Ce 

activitate desfasoara la Clubul Sportiv? 

              Domnul consilier Țocu Cătălin: Nu este numai despre asta, este ca am solicitat sa 

organizam la Husi un  “Memorial prof.Mihai Balan”. Este o discutie pe care am antamat-o cu 

cateva luni in urma la nivelul Asociatiei Judetene de Fotbal, am primit concursul celor de 

acolo, dar nu am primit inca raspuns din partea Clubului Sportiv Municipal. 

              Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi:  Ati 

facut o adresa la care sa primiti  un raspuns oficial sau a fost numai asa o „discutie amicala” 

in cadrul Consiliului de Administratie ? 

            Domnul consilier Țocu Cătălin: A fost o discutie la care ai participat si tu. 

            Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi:  Mie mi  
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s-a parut ca a fost o discutie la punctul „Diverse. Domnilor , ati fi de acord? Bineinteles! 

Domnul Balan Mihai a fost un mare om care a trecut prin  orasul nostru. 

           Domnul consilier Țocu Cătălin:Supararea a fost …. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Dar dvs. sunteti acolo in 

Consiliulde Administratie? 

            Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi:  De acord! 

Dar sa stiti ca domnul Țocu nu a facut vreo adresa in sensul acesta la care a primit un raspuns 

negativ. 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Prezentati situatia ca si 

cum v-ati ocupa cu problemele administrative de acolo. Sunteti desemnat in CA. 

            Domnul consilier Țocu Cătălin: “Sa stiti ca multe s-au schimbat in bine acolo  si 

datorita interventiilor mele.” 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Foarte bine! 

             Domnul consilier Țocu Cătălin: Exista o majoritate….. 

             Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi:  Care este 

majoritatea? 

              Domnul consilier Țocu Cătălin: …..exista o majoritate. 

              Domnul consilier Focia Alexandru: Restul, si dvs. 

              Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi: Si 

problema e la restul. 

              Domnul consilier Țocu Cătălin: “Eu imi asum, sunt probleme  care vreau sa-mi 

demonstreze cineva ca nu le-am facut bine. Dar eu vreau in acelasi timp sa demonstrez ca 

unii, care isi iau banii, cum spunea domnul Bobârnat, nu am intervenit atunci, cineva ia bani 

in mos nejustificat, si pot dovedi lucrul acesta. De asta zic, haideti sa-i permitem domnului 

Cehan, l-am rugam pe domnul Cehan sa vina sa ne prezinte un raport de activitate.” 

             Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi:   Nu ati 

facut o hartie oficiala in acest sens, si el nu a facut-o. Domnul Cehan Mihai ne-a dat 

asigurarea ca va face acel Raport, si va avea si o placere sa ne prezinte ceea ce a facut de 

cand este la Club. 

            Domnul consilier Țocu Cătălin: “Ce program de activitate are domnul Cehan? Ce 

program de activitate au cei care sunt angajati, Ionut Palie, care este manager   

nu stiu de care !? 

           Domnul consilier Focia Alexandru : Aceste lucruri trebuie discutate cu domnul Cehan 

aici ! 

           Domnul consilier Țocu Cătălin: “Am antamat acum doar discutia , o vom clarifica 

atunci cand va fi si domnul Cehan prezent . Va multumesc! 

             Domnul Boeru Sergiu – consilier personal al primarului municipiului Husi:  Va 

multumim!   

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Va multumim! Daca 

nu mai sunt alte subiecte de discutat, declar închise lucrările  ședinței  ordinare  a 

Consiliului Local  al  Municipiului Huşi  din data de  28 iunie  2023. 
              
 

     PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                        SECRETAR GENERAL ,   

              Gabriela Matei                                                        jr.Monica Dumitrașcu  

 

 

 
 

    Întocmit, 

     Consilier  

 Anișoara Oprea  


